

Title (en)
A SUPPORT ARRANGEMENT.

Title (de)
STÜTZVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE SUPPORT.

Publication
EP 0100314 A1 19840215 (EN)

Application
EP 82902269 A 19820727

Priority
SE 8104572 A 19810728

Abstract (en)
[origin: WO8300456A1] Arrangement for supporting at a desired level an effective device (10) which can be rotated relative to a connecting device (14), such as a wheel nut socket (10), for example, which is adapted to the wheel nuts (11) on a vehicle wheel (12). The invention makes it possible to support an effective device (10) reliably and effectively at the desired level, and enables the effective device (10) to be displaced to another desired level rapidly and simply. The arrangement comprises a stand (1) which has a locking device and a supporting member which is designed for mounting the effective device (10) and is movable relative to the stand (1) and can be displaced to the desired level, and has at least one complementary locking element which co-acts with the said locking element, making possible the secure locking of the said effective device (10) at the said level by mutual co-action of the locking elements with each other.

Abstract (fr)
Dispositif de support permettant de maintenir à un niveau désiré un outil (10) pouvant être tourné par rapport à un dispositif de liaison (14), tel qu'une douille d'écrou de roue (10), par exemple, s'adaptant aux écrous de roues (11) d'une roue de véhicule (12). La présente invention permet de maintenir un outil (10) de manière fiable et efficace au niveau désiré, et permet le déplacement rapide et aisément à un autre niveau désiré de l'outil (10). Le dispositif se compose d'un support (1) qui possède un dispositif de verrouillage et un organe de support sur lequel se monte l'outil (10) et est mobile par rapport au support (1) et peut être déplacé jusqu'au niveau désiré, et possède au moins un élément complémentaire de verrouillage qui agit de concert avec l'élément de verrouillage, de manière à permettre le verrouillage sûr de l'outil (10) au niveau désiré par une action commune et mutuelle des éléments de verrouillage.

IPC 1-7
B25B 23/00; B60B 29/00

IPC 8 full level
B25H 1/00 (2006.01); B60B 29/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B25H 1/0021 (2013.01); B60B 29/007 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8300456 A1 19830217; AU 8735582 A 19830222; DE 3248937 T1 19841031; EP 0100314 A1 19840215; GB 2114488 A 19830824; GB 8308364 D0 19830505; SE 8104572 L 19830129

DOCDB simple family (application)
SE 8200249 W 19820727; AU 8735582 A 19820727; DE 3248937 T 19820727; EP 82902269 A 19820727; GB 8308364 A 19820727; SE 8104572 A 19810728